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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Ze względu na coraz częstsze informacje o możliwościach budowy różnego rodzaju spalarni, 
przetwórni, przechowalni odpadów niebezpiecznych w tym spalarni opon, przetwórni odpadów 
niebezpiecznych w pobliżu Legnicy, oraz na terenie samej Legnicy, wnioskuje o informowanie opinii
publicznej o takich zamiarach inwestycyjnych poprzez oficjalne kanały komunikacyjne miasta, w 
tym profile społecznościowe miasta, urzędu i prezydenta, a także przeprowadzanie niezbędnych 
konsultacji społecznych dotyczących takich inwestycji i informowanie o nich również we wyżej 
wspomnianych miejscach. 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


